

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, monsieur Donald C. Jamieson, annonce que monsieur Dimitrios Bitsios, Ministre des Affaires étrangères de la République hellénique, effectuera une visite officielle à Ottawa les 4 et 5 octobre prochains. Invité d'honneur à un dîner offert par le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, monsieur Bitsios aura, en plus, des entretiens avec monsieur Jamieson. Ces entretiens entre les deux ministres porteront sur les relations bilatérales entre les deux pays de même que sur la situation internationale. Monsieur Bitsios repartira pour New York le 5 octobre.

\*\*\*\*\*

The Secretary of State for External Affairs, The Honourable Donald C. Jamieson, announces that an official visit to Ottawa by Foreign Minister Dimitrios Bitsios, of the Hellenic Republic, will take place on October 4 and 5. Foreign Minister Bitsios will be the guest of honour at a dinner given by the Secretary of State for External Affairs; he will also have meetings with Mr. Jamieson. Discussions between the two Ministers will deal with bilateral relations between Canada and Greece as well as with the international situation. Mr. Bitsios will leave for New York on October 5.